

2 Corinthians 哥林多後書 2 v 14 - 16

But thanks be to God, who always leads us as captives in Christ's triumphal procession and uses us to spread the aroma of the knowledge of him everywhere. For we are to God the pleasing aroma of Christ among those who are being saved and those who are perishing. To the one we are an aroma that brings death; to the other, an aroma that brings life. And who is equal to such a task?

感謝 神,他常常在基督裡,使我們這些作俘虜的,列在凱旋的隊 伍當中,又藉著我們在各地散播香氣,就是使人認識基督。 因為 無論在得救的人或滅亡的人中間,我們都是基督的馨香,是獻給 神的。 對於滅亡的人,這是死亡的氣味叫人死;對於得救的人, 這卻是生命的香氣使人活。這些事誰夠資格作呢?

2 Corinthians哥林多後書2 v 14

But thanks be to God, who always leads us as captives in Christ's triumphal procession

感謝 神,他常常在基督裡,使我們這些作俘虜 的,列在凱旋的隊伍當中

2 Corinthians哥林多後書2 v 14

But thanks be to God, who always leads us as captives in Christ's triumphal procession and uses us to spread the aroma of the knowledge of him everywhere.

感謝神,常率領我們在基督裡誇勝,並藉著我們在各處顯揚 那因認識基督而有的香氣。

Definition of Aroma 香氣的定義

- a strong, pleasant smell, usually from food or drink:
- 一種強烈的、令人愉快的氣味,通常來自食物或飲料
- the aroma of freshly baked bread 新鮮出爐的麵包的香氣
- a wine with a light, fruity aroma
- 一種帶有淡淡果香的葡萄酒

2 Corinthians哥林多後書 2 v 15 -16

For we are to God the pleasing aroma of Christ among those who are being saved and those who are perishing. To the one we are an aroma that brings death; to the other, an aroma that brings life. And who is equal to such a task?

因為我們在神面前,無論在得救的人身上或滅亡的人身上,都有基督馨香之氣。在這等人,就做了死的香氣叫他死;在 那等人,就做了活的香氣叫他活。這事誰能當得起呢?